
Verslag
van de een en zestigste Vergadering
der
NederlandscheBotanischeVereeniging,

gehoudente Leiden, den 31 Januari 1896.

Tegenwoordig waren de leden: Dr. W. F. R. Suringar

(Voorzitter), Dr. J. G. Boerlage (Conservator Herbarii), H. J.

Kok Ankersmit, F. W. van Eeden, Dr. M. Greshoff,

H. W. Groll, Dr. H. F. Jonkman, C. Ritsema Czn., J.

Valckeuier Suringar, Dr. G. van Vloten, Dr. H. P.

Wijsman en L. Vuyek (waarnemend Secretaris), terwijl de

Heer F. W. T. Hunger later ter vergadering verscheen. Van

de Honoraire leden was de Heer J. H. Krelage aan-

wezig. *

De Voorzitter heette allereerst den Heer Krelage welkom,

die als laatstbenoemd honorair lid de vergadering met zijne

tegenwoordigheid vereerde. Met een enkel woord betreurde

spr. het verlies van een onzer oudste leden, den Heer A.

Walraven, die steeds een sieraad voor onze Vereeniging

was geweest en voorts het heengaan uit ons midden van nog

een lid, dat zich niet minder verdienstelijk had gemaakt jegens

ons genootschap; echter dat verlies werd door een minder
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Alsnu werden de notulen van de op 23 Augustus 1895 te

Hengelo (0.) gehouden zestigste vergadering voorgelezen en

goedgekeurd. Naar aanleiding van deze notulen bracht de

waarn. Secretaris met een enkel woord de portrettenverzame-

ling ter sprake en verzocht de leden die hun portret nog niet

hadden ingezonden, alsnog hieraan te willen voldoen.

Hierop werd mededeeling gedaan:

„dat op den 20 October 1895 te Nieuw- en St. Joosland is

overleden de Heer A. Walraven, sedert 1853 gewoon lid

der vereeniging;

„dat van de Heeren E. W. T. Hunger te Leiden, J. H.

Krelage te Haarlem en Prof. Th. M. Fries te Upsala

bericht was ontvangen, dat zij hunne benoemingen tot gewoon,

honorair- en correspondeerend lid der Vereeniging hadden

aangenomen, en

„dat van de gewone leden Th. H. A. J. Abeleven, Dr.

J. Ritsema Bos, Dr. H. J. Calkoen, Dr. J. Costerus,

Mej. H. P. 1 a Chapelle, Mej. C- Destree, D. Lako, Dr.

J. W. Moll, Mej. A. Ogterop en W. W. Schippers,

bericht was ontvangen, deze vergadering niet te kunnen

bijwonen."

Overgaande tot de benoeming van een Conservator Herbarii

en Bibliothecaris in plaats van Dr. J. G. Boerlage werd,

op voorstel van het Bestuur, met algemeenen bijval benoemd

de Heer L. Vuyck. Deze ter vergadering aanwezig, dankte

de leden voor het in hem gestelde vertrouwen en verklaarde

zich bereid deze betrekking te aanvaarden.

treurige reden veroorzaakt, doordien n.l. den Heer Dr. J. G.

Boerlage de eer was te beurt gevallen benoemd te worden

tot adjunct-directeur van ’s lands Plantentuin te Buitenzorg.

De Voorzitter wenschte hem hiermede namens de vergade-

ring geluk en hoopte dat hij in het verre Oosten zijne vrienden

hier niet zou vergeten en ook aan de belangen onzer vereeni-

ging een werkzaam deel zou blijven nemen. Een luid applaus

gaf blijk van de instemming der aanwezigen met het gesprokene.
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Daar er verder geen voorstellen van huishoudelijken aard

waren noch nieuwe leden werden voorgesteld, bracht de Voor-

zitter het feit in herinnering dat juist op dezen dag Dr. J.

E. de Vrij te ’s-Gravenhage, bekend om zijn kina onder-

zoekingen, zijn 83en verjaardag vierde; een voorstel om

hem met dezen heugelijken dag per telegram namens de ver-

gadering geluk te wenschen, werd aangenomen. Over de vraag

of hem ongevraagd het eerelidmaatschap zou worden aange-

boden, ontspon zich een kleine discussie, waarvan het gevolg

was dat men daartoe besloot, ofschoon hierdoor afwijkende

van den gewonen regel. Het telegram was van den volgenden

inhoud:
„

De Nederlandsche Botanische Vereeniging heden op

Zomerzorg (te Leiden) vergaderd wenscht u hartelijk geluk

met dezen voor u feestelijken dag en biedt u het Eere-

lidmaatschap aan.”

Door Prof. Wijsman werd in overweging gegeven om,

evenals dit vroeger van particuliere zijde was gedaan, namens

de Nederl. Botanische Vereeniging een prijsvraag uit te schrijven

voor jongens tot het aanleggen van een herbarium uit den

omtrek hunner woonplaatsen. De voorsteller meende hierdoor

de liefhebberij voor de wildgroeiende planten bij de jeugd te

kunnen opwekken, vooral wanneer aan zoodanige vraag een

kleine belooning in den vorm van een boekwerk bijv. Kerner

von Merilaun, werd toegekend. Prof. Suringar bracht in

herinnering hoe reeds vroeger door den Heer Krelage twee-

maal een dergelijke prijsvraag was uitgeschreven en welke

resultaten daarmede verkregen waren, o.a. dat tot de prijswin-

ners destijds behoorden de tegenwoordige Prof0 .H. deVries

en M. W. Beijer in ck. Nadat tusschen de Heeren Boerlage,

Krelage en Wijsman eenige punten naderwaren toegelicht

en het wenschelijk werd geoordeeld de beantwoording der

vraag alleen toegankelijk te stellen voor leerlingen bij het

Hooger en Middelbaar Onderwijs en de vraag uit te schrijven

voor de provincie, waarin de zomervergadering zou gehouden
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worden, kon men het niet goed eens worden over den tijd

waarop die vraag zou moeten gesteld worden. Ofschoon de

Voorzitter wel met het voorstel ingenomen was, meende hij

toch dat er ernstige bezwaren aan verbonden waren, ten

eerste om den noodigen tijd te vinden om al de mogelijke inzen-

dingen met juistheid te beoordeelen, zoodat hij het niet wen-

schelijk achtte zich zonder beperkingen daartoe te verbinden

en bovendien meende hij dat waar hiermede financieele kwes-

ties gemoeid zijn, geen besluit mocht genomen worden zonder

overleg met den Penningmeester. Ook wenschte hij uitgemaakt

te zien in hoeverre zoodanige handelingen overeenkwamen met

de competentie der Yereeniging, waarom hij voorlezing ver-

zocht van de art. 2 en 3 der statuten.

Daar men algemeen van gevoelen was dat het voorstel van

den Heer W ij s m a n wel behoorde tot den werkkring der

Vereeniging, werd op voorstel van den Heer Gr o 11 besloten

dit punt in nadere overweging hij het bestuur te geven, ten

einde in de a.s. zomervergadering een voorstel in dien geest

te doen en hiervan mededeeling te doen op het convocatiebiljet.


